
 

Angered  2023-03-28 

Yttrande angående Yrkande av (M) och (Kd) angående – Kartläggning av eventuell kri-
minell verksamhet på stadens mötesplatser 

 

 Vi anser att yrkandet ignorerar det faktum att SN-Nordost redan adresserar frågan då 
vi de senaste åren efter ett flertal allvarliga händelser i våra områden vidtagit olika åt-
gärder för att ”ha koll” på läget. Inte minst på initiativ av tidigare ordföranden (M) i 
SN-Nordost. 
 

 Nuvarande ordförande (S) har tagit initiativ till, och nämnden har beslutat att lyfta upp 
”Trygghetsfrågorna” som en ”ständig” egen punkt att behandla på nämndens månat-
liga möten, och därvid ytterligare poängterat vikten av att förvaltning och politiker 
håller sig à-jour med desamma. 
 

 Yrkandet  m.a.p. ”eventuell kriminalitet och otillåten påverkan” är en ”icke-fråga” då 
vi redan vet att det förekommer ständiga försök från kriminella och antidemokratiska 
element att infiltrera eller påverka kommunala verksamheter och organisationer, som 
våra anställda informerar om allt som oftast. T.ex. att fritidspersonal avvisar olika per-
soner emellanåt. 
 

 (D) anser att frågan är för viktig för att reducera till enbart mötesplatser eller någon 
enstaka utredning/kartläggning. Kriminalitet och otillåten påverkan, likväl som en 
tystnadskultur som möjliggör dessa, måste motarbetas hela tiden, genom ett ständigt 
pågående arbete tillsammans med all personal, förvaltningsledning och politiker. 
 

 Samarbeten måste självfallet ske mellan stadens alla verksamheter såsom skola, för-
skola och socialtjänsten, men även med polis, bostadsbolagen och övriga civilsam-
hället. Något som också sker i allt större utsträckning runt om i landet. 
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